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Protokół Nr 65/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 28 grudnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

 

Ad. 1 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

3.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

( Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Udzielenie upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu. 

3. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych 

klient biznesowy oraz umowy o świadczenie usługi Dostęp do Internetu DSL przez Orange 

Polska S.A. – lokalizacja w Barlinku przy ul. Lipowej 3. 

4. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

5. Wyrażenie zgody na zawarcie umów z : 

1) Marcinem Baranowskim, prowadzącym działalność pod nazwą MB Autocomplex 

Marcin Baranowski, 74-300 Głazów. 

2) Andrzejem Palickim, prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Zakład 

Blacharsko-Lakierniczy Andrzej Palicki, 74-320 Barlinek. 

na wykonanie usługi polegającej na usuwaniu pojazdów na koszt właściciela z dróg 

znajdujących się na terenie Powiatu Myśliborskiego oraz prowadzenie parkingu strzeżonego 

dla usuniętych pojazdów. 
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6. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Gminą Nowogródek Pomorski w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej 2111Z w m. Nowogródek Pomorski ul. Barlinecka”. 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Gminą Nowogródek Pomorski w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej 2113Z z ujęciem m. Nowogródek Pomorski wraz z towarzyszącą 

infrastrukturą drogową na dł. 2,1 km” 

8. Podjecie uchwały w sprawie skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski 

zadania z zakresu zarządzania drogami powiatowymi. 

9. Rozpatrzenie pisma dyrektora PCOF-A w Myśliborzu z dnia 23.12.2015r. znak 

PCOFA-600-12-2015  dot. prośby o przeprowadzenie kontroli w zakresie zamówień 

publicznych oraz ich realizacji  celem dokonania zapłaty przez PCOF-A za wykonane usługi 

w MOW Renice. 

10. Rozpatrzenie pisma dyrektora PCOF-A w Myśliborzu z dnia 23.12.2015r. znak 

PCOFA-600-13-2015  w sprawie zajęcia stanowiska w kwestiach dalszej działalności kuchni 

w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

11. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy II Liceum na czas od 

04.01.2016r. do 24.06.2016r. 

12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia w Domu Wczasów Dziecięcych 

w Myśliborzu wysokości opłat za posiłki, a także terminu i sposobu ich wnoszenia.  

13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odwołania Pani Małgorzaty Makowskiej-

Kociemby ze stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Barlinku. 

14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyznaczenia nauczycieli 

zastępujących nieobecnego dyrektora w szkołach i placówkach oświatowych, w których nie 

utworzono stanowiska wicedyrektora. 

15. Podjecie uchwały Zarządu w Myśliborzu w sprawie wyznaczania nauczycieli 

zastępujących nieobecnego dyrektora w szkołach i placówkach oświatowych, w których nie 

utworzono stanowiska wicedyrektora – Dom Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

16. Zapoznanie się z pismem Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu z dnia 18.12.2015r. znak 

PCOFA-600-111-2015 w sprawie przygotowanego przez Panią dyrektor Mirosławę Salasę 

harmonogramu realizacji wniosków dotyczących przestrzegania praw dziecka w MOW  

w Renicach. 

17. Rozpatrzenie wniosku Inspektora Nadzoru Budowlanego w Myśliborzu w sprawie 

zawarcia umowy na nieodpłatne użyczenie garażu na samochód służbowy. 

18. Rozpatrzenie wniosku Zarządu MKS Osadnik Myślibórz w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne korzystanie z Sali sportowej w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu. 

19. Zawarcie umów zlecenia w zakresie: 

1) Świadczenia opieki medycznej wobec pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu 

2) Świadczenia usług w zakresie badania wzroku pracowników Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu 

3) Świadczenia usługi w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz p.poż. 

20. Wyrażenie zgody na zawarcie umów pomiędzy adwokatami i radcami prawnymi  

w sprawie udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze Powiatu Myśliborskiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia ogłoszonego otwartego konkursu ofert na 

powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego 
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prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku 

2016. 

22. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału GKN z dnia 10 grudnia 2015 roku 

w sprawie dot. zwrócenia się do PWiK w Myśliborzu o ujecie w programie rozwoju 

przepompowni dla działek położonych za DPS w Myśliborzu.  

23. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału GKN z dnia 14 grudnia 2015 roku 

w sprawie opinii prawnej na temat możliwości przekazania obiektu – Budynku na ul. 

Jeziornej 8 w Barlinku do korzystania dla innego podmiotu prowadzącego działalność 

oświatową. 

24. Pismo Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom „Bratek” dot. utworzenia Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi i niepełnosprawnymi intelektualnie. 

25. Przekazanie budynku przy ul. Jeziornej 8 w Barlinku na potrzeby Stowarzyszenia 

Pomocy Dzieciom „Bratek” w Barlinku. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 

27. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

28. Zapoznanie się z protokołami z przeprowadzonego audytu w Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz w Powiatowym Urzędzie Pracy w Myśliborzu. 

29. Udzielenie upoważnień dla dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu. 

30. Sprawy różne. 

31. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Udzielenie upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że dotyczy on upoważnienia dla Pani Beaty 

Stachurskiej - Wołk Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego przed sądami wszystkich instancji w sprawach dotyczących 

Funduszu Pracy, a w szczególności w zakresie realizacji umów cywilno-prawnych 

zawieranych w ramach aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych oraz w postępowaniach 

egzekucyjnych na podstawie nakazów zapłaty tytułem Funduszu Pracy. 

  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 65/214/2015 z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 
Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych klient 

biznesowy oraz umowy o świadczenie usługi Dostęp do Internetu DSL przez Orange 

Polska S.A. – lokalizacja w Barlinku przy ul. Lipowej 3. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 



4 
 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała o wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie  

o przeniesienie kwoty 45.200 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85201 – Placówki 

opiekuńczo-wychowawcze w związku z koniecznością zabezpieczenia kwoty 44.000 zł  

w §4270 – zakup usług remontowych na zapłatę za dodatkowe roboty nieprzewidziane  

w kosztorysie montażu centralnego ogrzewania i ciepłej wody oraz kwoty 1.200 zł w §4300 – 

zakup usług pozostałych na pokrycie kosztów wywozu nieczystości.  

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Wyjaśnił, że kwota na zapłatę za dodatkowe roboty wynika z kosztorysu. Przekazał, że 

pierwotnie kosztorys opiewał na kwotę 290 000,00 zł. Jednak ujęto w nim większą stawkę 

VAT – 23% i zmniejszono ją do 8%. Kwota główna uległa zmniejszeniu. 

Wykonawca na jednej z rad budowy przedstawił dodatkowe uwagi do dokumentacji  

i kosztorysu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że nastąpiła sytuacja dotycząca zmniejszenia wydatków poprzez obniżenie 

stawki VAT.  

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Przekazał część uwag wykonawcy co do realizowanego projektu. Zauważył, że dokumentacja 

zawierała szereg błędów, które wymagały skorygowania. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, kiedy zlecono wykonanie kosztorysu? 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Odpowiedział, że latem b.r. Był on kilkakrotnie zmieniany w zakresie nazw własnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dokumentacja była przyszykowana już w ubiegłym roku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że kosztorys był wykonany na zlecenie Powiatu. Został ogłoszony konkurs  

i wykonawcy mieli udostępniony przedmiotowy kosztorys. Zwrócił uwagę, że nikt uwag nie 

wnosił. Poinformował, że ma wątpliwości co do poprawności przeprowadzonej procedury 

przetargowej. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, ilu wykonawców zgłosiło się w wyniku przetargu? 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Odpowiedział, że trzech. Pierwszy wykonawca był najtańszy, jednak zrezygnował i wybrano 

drugiego wykonawcę. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, na kwestię dotyczącą rozliczenia dotacji. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Poinformował, że przetarg został wykonany prawidłowo. Prace zostały wykonane. 

Przedstawił procedurę wyłonienia wykonawcy i zatwierdzenia robót budowlanych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy zadanie zostanie prawidłowo rozliczone? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że dokumenty powinny być zatwierdzone przez inspektora i kierownika 

budowy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że sprawa ta zostanie wyjaśniona. Poprosił o omówienie pozostałych 

wniosków przez Skarbnika Powiatu, które mogą budzić wątpliwości. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wniosek Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o przeniesienie 

kwoty 14.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85411 – Domy wczasów dziecięcych  

z §4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników oraz z §4220 – zakup środków żywności na 

§4210 – zakup materiałów i wyposażenia na zakup narzędzi i materiałów do remontu oraz 

sprzętu nagłaśniającego, pościeli, firan, chodników oraz luster do sali baletowej w łącznej 

kwocie 11.000 zł oraz na §4300 – zakup usług pozostałych na wykonanie baneru 

reklamowego oraz oznaczeń wewnątrz budynku i na budynku w kwocie 3.000 zł.  

Zwróciła uwagę, że na wynagrodzenia w jednostce Zarząd zabezpieczał dodatkowe środki 

finansowe i nie wie skąd pochodzi oszczędność na tym paragrafie w wysokości 12 000,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że środki zostaną.  Dyrektor jednostki chce przeznaczyć na wydatki 

rzeczowe min. na zakup sprzętu nagłaśniającego, pościeli, firan, chodników oraz luster do sali 

baletowej. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że wydatki te nie są pilne i dyrektor może dokonać zakupu w roku 

przyszłym. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że jednostka ma zaplanowane pobyty dzieci i zapytał, czy dyrektor będzie  

w stanie na czas przygotować wszystkie pomieszczenia? 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że remont w jednostce jest prowadzony. 



6 
 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jeżeli trwa remont i nie ma wiedzy, czy zamknie się on w określonej 

kwocie to wszystkie dodatkowe środki, które są zaoszczędzone powinny być przeznaczone na 

jego dokończenie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że dyrektor wskazała, że wydatki jakie planuje ponieść są niezbędne. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że dyrektor jeżeli rozpoczyna inwestycje powinien skupić się na jej finansowaniu, 

a poboczne wydatki mogą zostać zrealizowane w późniejszym terminie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że planowane wydatki są związane z prowadzonym remontem. Zwrócił uwagę, że 

dyrektor zna potrzeby w swojej jednostce. Poruszył kwestię ustalenia odpłatności za posiłki  

i ingerencję PCOF-A w tej sprawie co nie jest prawidłowe. Dyrektor samodzielnie powinien 

podejmować decyzję w jednostce. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że najistotniejszą sprawą jest to, czy dyrektor zmieści się w planie 

finansowym na rok 2016. 

Poniesione w tym roku wydatki pomogą w rozwoju jednostki i zwiększeniu przychodów  

w roku przyszłym w związku z tym, nie ma uwag do przedmiotowego wniosku. 

Zapytał Skarbnika Powiatu, czy ma jeszcze uwagi do przedstawionych w projekcie uchwały 

wniosków? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że pozostałe wnioski dotyczą zadań zleconych i drobnych przesunięć 

środków finansowych w jednostkach. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy w innych jednostkach są braki, które należy uzupełnić? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że uzależnione jest to od tego jak jednostki się zamkną. Zwróciła uwagę, że 

priorytetem jest ograniczanie wydatków bieżących.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy środki finansowe muszą być wydane przez dyrektora jednostki jeszcze w tym 

roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie. Jeżeli nie zostaną wydatkowane to pozostaną one w wolnych 

środkach. Poinformowała, że wpłynął dodatkowy wniosek Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 47,23 zł pomiędzy 

paragrafami w rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej z §4410  

- podróże służbowe krajowe na §412 – składki na Fundusz Pracy w związku z koniecznością 

zabezpieczenia środków na opłacenie składek na Fundusz Pracy.  
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Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Powrócił do wyjaśnienia wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – 

Terapeutycznej w Dębnie dot. zabezpieczenia kwoty 44.000 zł w §4270 – zakup usług 

remontowych na zapłatę za dodatkowe roboty nieprzewidziane w kosztorysie montażu 

centralnego ogrzewania i ciepłej wody. 

Poinformował, że kosztorys inwestorski obejmował kwotę 290 000,00 zł. Jednostka miała  

 w planie zabezpieczone 204 000,00 zł. Podjęto decyzję, że środki finansowe zostaną 

zwiększone. Przetarg został rozstrzygnięty. Po rezygnacji pierwszego wykonawcy wybrano 

drugiego, którego oferta wynosiła 252 938,00 zł brutto.  

W trakcie prac poinformowano, że przeprowadzono dodatkowe roboty nieprzewidziane  

w kosztorysie. Dyrektor jednostki wcześniej zabezpieczyła wcześniej kwotę 15 000,00 zł. 

Natomiast kwota robót dodatkowych okazała się większa ok. 60 000,00 zł. dlatego też został 

złożony wniosek dyrektora jednostki. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że ma wątpliwości co do przedmiotowej sprawy i wykonanych robót.  

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Zwrócił uwagę, że wydział nie jest w stanie dokonać weryfikacji dokumentacji sporządzonej 

przez projektantów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały z uwzględnieniem dodatkowego wniosku 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu głosowało 1 Członek Zarządu, przeciw – 1,  

3 Członków Zarządu  wstrzymał się od głosu. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Zwrócił uwagę, że środki finansowe powinny być zabezpieczone, z uwagi na konieczność 

zapłaty za faktury. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił swoje wątpliwości dot. przedmiotowej sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zaproponował, aby ponownie przegłosować przedmiotową sprawę po rozpatrzeniu kolejnych 

spraw. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów z : 

1) Marcinem Baranowskim, prowadzącym działalność pod nazwą MB Autocomplex 

Marcin Baranowski, 74-300 Głazów. 

2) Andrzejem Palickim, prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Zakład 

Blacharsko-Lakierniczy Andrzej Palicki, 74-320 Barlinek. 

na wykonanie usługi polegającej na usuwaniu pojazdów na koszt właściciela z dróg 

znajdujących się na terenie Powiatu Myśliborskiego oraz prowadzenie parkingu 

strzeżonego dla usuniętych pojazdów. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Gminą Nowogródek Pomorski w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej 2111Z w m. Nowogródek Pomorski ul. Barlinecka”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Wyjaśnił, że zadanie swoim zakresem obejmuje przebudowę drogi powiatowej nr 2111Z wraz 

z budowa chodnika na długości 0,9 km w m. Nowogródek Pomorski. Dodatkowym wkładem 

Gminy Nowogródek Pomorski jest kompletna dokumentacja przebudowy drogi powiatowej 

nr 2111Z zrealizowana w całości ze środków Gminy. 

Koszty zadania ustalony na podstawie kosztorysu inwestorskiego wynosi 480.000,00 zł 

brutto. Podział kosztów kształtuje się następująco: 

- wkład własny Powiatu Myśliborskiego: 83.576,00 zł,  

- wkład własny Gminy Nowogródek Pomorski: 91.000,00 zł,  

Środki finansowe powinny być zabezpieczone w budżecie dopiero z chwilą podpisania 

umowy co jest planowane na 2017 rok. 

Zauważył, że wkład własny Powiatu może ulec zmniejszeniu. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Gminą Nowogródek Pomorski w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej 2113Z z ujęciem m. Nowogródek Pomorski wraz  

z towarzyszącą infrastrukturą drogową na dł. 2,1 km”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Wyjaśnił, że ze względu na potrzebę poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w pasie 

drogi powiatowej nr 2113Z na odcinku od m. Nowogródek Pomorski do m. Sumiak, Gmina 

Nowogródek Pomorski wystąpiła z prośbą o wspólną realizację zadania pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej 2113Z z ujęciem m. Nowogródek Pomorski wraz z towarzyszącą 

infrastrukturą drogową na dł. 2,1 km” w oparciu o dofinansowanie z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Zadanie swoim zakresem obejmuje przebudowę 

drogi powiatowej nr 2113Z wraz z towarzyszącą infrastrukturą na długości 2,1 km  

w kierunku m. Sumiak w tym wykonanie kanalizacji deszczowej, chodników i przebudowa 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 2111Z w m. Nowogródek Pomorski. Realizacja 

inwestycji podniesie stan techniczny zarządzanej przez powiat infrastruktury drogowej, której 

obecny stan ocenia się jako zły. 
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Koszty zadania ustalony na podstawie kosztorysu inwestorskiego wynosi 2.310.000,00 zł 

brutto. Podział kosztów kształtuje się następująco: 

- wkład własny Powiatu Myśliborskiego: 240.007,00 zł,  

- wkład własny Gminy Nowogródek Pomorski: 600.140,00 zł,  

- dofinansowanie w ramach PROW: 1.469.853,00 zł. 

Poinformował, że jest to porozumienie niezbędne do złożenia wniosku. Kwota wkładu 

własnego Powiatu również może ulec zmniejszeniu. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjecie uchwały w sprawie skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski 

zadania z zakresu zarządzania drogami powiatowymi. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Poinformował, że projekt uchwały Rady Powiatu dotyczy wyrażenia zgody na przekazania 

Gminie Nowogródek Pomorski zadania Powiatu Myśliborskiego obejmującego wykonanie 

dokumentacji projektowej oraz budowę chodnika i przejścia dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 2116Z w obrębie skrzyżowania z ulicą Ogrodową w Karsku. 

Gmina podjęła decyzję o złożeniu wniosku w ramach PROW. Za partnerstwo Gmina otrzyma 

jeden dodatkowy punkt. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 65/215/2015 z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zadania z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
Zapytał o cel spotkania, które odbył o się na ul. Północnej 15 i czy stanowiło to przeszkodę  

w realizacji zadania dot. remontu na ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

Poinformował, że dokonano oględzin pomieszczeń w zakresie skucia posadzek. Złożył 

wyjaśnienia dotyczące stanu pomieszczeń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
Zwrócił uwagę, że głównym argumentem spotkania było sprawdzenie, czy istnieje możliwość  

pozostawienia wysokości pomieszczeń bez konieczności skuwania posadzek. Spotkanie 

odbyło się w obecności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego . 
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Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że nie otrzymał informacji o planowanym spotkaniu. Zwrócił uwagę, że prace 

budowlane są zatwierdzane przez wszystkie służby, a na końcu przez Inspektora Nadzoru 

Budowlanego.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
Zwrócił uwagę, że prace budowlane zostaną rozpoczęte. Pracownicy zostali wybrani. 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące podjętych działań. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o bieżące informacje  przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie pisma dyrektora PCOF-A w Myśliborzu z dnia 23.12.2015r. znak PCOFA-

600-12-2015  dot. prośby o przeprowadzenie kontroli w zakresie zamówień publicznych 

oraz ich realizacji  celem dokonania zapłaty przez PCOF-A za wykonane usługi  

w MOW Renice. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 
Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe pismo.  

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Wyjaśnił, że jednostka otrzymuje faktury z MOW w Renicach, które budzą wątpliwości. 

Przedstawił informację dot. faktury za monitoring. Poinformował o brakach  dokumentacji 

min. braku specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zostało przeprowadzone badanie rynku. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że nie określono wymagań przez jednostkę. Rozeznanie cenowe nie zostało 

wykonane prawidłowo. Porosił o zlecenie kontroli tym zakresie. Poinformował  

o wątpliwościach dot. pozostałych faktur za zakupy inwestycyjne w jednostce. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy Skarbnik Powiatu konsultowała ponoszone wydatki? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że nie. Przedstawiła informacje  jaki sposób zamówienie i faktura powinno 

zostać wykonane. Przekazała, że faktura nie powinna zostać zapłacona z uwagi na brak 

protokołu odbioru. 

 
Zarząd Powiatu zobowiązał Biuro ds. Kontroli do przeprowadzenia kontroli doraźnej  

w terminie do dnia 31 grudnia 2015 roku w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach w zakresie zgodności  przeprowadzonych zamówień ( min. na zakup 

monitoringu, wymianę okien i zakup sprzętu komputerowego) w okresie od dnia 1 września 

do dnia 31 grudnia 2015 roku z ustawą o zamówieniach publicznych. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 10 

Rozpatrzenie pisma dyrektora PCOF-A w Myśliborzu z dnia 23.12.2015r. znak PCOFA-

600-13-2015  w sprawie zajęcia stanowiska w kwestiach dalszej działalności kuchni  

w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Wyjaśnił, że do końca br. Państwowa Inspekcja Sanitarna w Szczecinie pozwoliła na 

funkcjonowanie kuchni w MOW w Renicach. Zwrócił uwagę, że podjęto decyzję dot. 

świadczenia prac przez jedną kuchnię dla dwóch placówek. Poproszono dyrektor jednostki                

o rozważenie możliwość przygotowywania posiłków dla jej jednostki przez Dom czasów 

Dziecięcych w Myśliborzu. Dyrektor zwróciła się z wnioskiem do DPS w Myśliborzu i Domu 

Wczasów Dziecięcych z prośbą, czy te placówki mogą świadczyć usługi dla MOW                

w Renicach. Obie placówki odpisały, że nie są  stanie przygotowywać tych posiłków. 

Dyrektor MOW w Renicach zgłosiła sugestię, że w miesiącu grudniu rozwiąże umowy  

z pracownikami i wystosuje zapytanie do firm zewnętrznych dot. cateringu. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała ile osób straciło by pracę? 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Odpowiedział, że nie ma pełnej informacji. Jednostce jest zatrudnionych 5 kucharek i 1 

magazynier. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dokonane zostały przesunięcia wewnętrzne. Przekazał, że reasumując 

dyrektor potrzebuje czasu na przygotowanie zamówienia na usługę zewnętrzną. Będzie to 

możliwe od 1 kwietnia 2016 roku. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Potwierdził, że taka jest deklaracja dyrektor jednostki. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że ma wątpliwość, czy Dom Wczasów nie będzie w stanie przyszykować 

posiłków. Obłożenie w jednostce nie jest tak wysokie jak jest wskazywane. Należy to 

zweryfikować. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Potwierdził, że według niego ilość posiłków do przygotowywania będzie mniejsza. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, iż uważa, że to rozwiązanie czy będzie to Dom Wczasów Dziecięcych, czy też 

DPS będzie miało znamiona usługi świadczonej z zewnątrz. Dyrektor może skierować 

zapytania ofertowe do tych jednostek. Jeżeli odmówią to zrezygnują z dochodów.  

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A  Myśliborzu 

Zasugerował, aby nie rozpatrzyć co dalej z Kuchnią w Renicach, lecz co dalej z kuchnią  

w Domu Wczasów Dziecięcych. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, iż są trzy kuchnie i należy zastanowić się nad ich funkcjonowaniem. Na dzień 

dzisiejszy jeżeli chodzi o kuchnię w Renicach to decyzja o jej likwidacji jest podtrzymana. 

Drugą kwestią jest to, czy pozwalamy rozpisać zamówienie na świadczenie usług 

zewnętrznych.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o Dom Wczasów Dziecięcych to nie ma jednoznacznej 

odpowiedzi ze strony P. Dyrektor.  W jednostce trwa dezynsekcja.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy do wyjaśnienia i rozpatrzeniu 

jej w późniejszym terminie tj. do dnia 31.01.2016r. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy do 

wyjaśnienia i rozpatrzeniu jej w późniejszym terminie tj. do dnia 31.01.2016r.  

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby Zarząd z uwagi na zbliżające się posiedzenia Komisji rozpatrzył sprawy, 

które dotyczą sesji Rady Powiatu i które muszą być rozpatrzone na Komisjach.  

 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 65/216/2015 z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 27 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że nie 

zgadza się z decyzją Komisji Rewizyjnej. Przekazał, że dyrektor PCOF-A otrzymał ustną 

naganę dotyczącą nie udzielenia odpowiedzi skarżącemu co leżało w jego kompetencji.  
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Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał  jakim zakresie zawinił dyrektor PCOF-A? 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Wyjaśniła, że ze strony Starostwa jedynym uchybieniem był zły sposób przekazania pisma do 

PCOF-A na podstawie dekretacji bez przekazania pisma. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że dyrektor PCOF-A podjął autonomiczną decyzję  tej kwestii. 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania  Za pozytywną opinią  2 Członków Zarządu, przeciw 

-2, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu nie zajął jednoznacznego stanowiska  

w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

 

Ad. 4 c.d. 

Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził ponowne głosowanie w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o ujęciu w projekcie uchwały dodatkowego wniosku 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu podejmując uchwałę Nr 65/217/2015 z dnia 28 

grudnia 2015 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz 

zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 

rok. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że z uwagi na rozpoczynające się posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu  

i brak możliwości czasowych kontynuacji posiedzenia dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu bez rozpatrywania pozostałych spraw ujętych w  porządku obrad. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 
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